
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 24/2023

Aika: 26.9.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 16:30 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti (P 9.1.) Elias Pasanen
Sofia Ahola Aino Juvakka
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne (P 9.1.)

Poissa: Maiju Koponen Miika Luhtamäki

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:36.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Tornivaara ilmoitti, että postissa tuli 12 kpl raatihenkseleitä. Kysyi myös

käytetäänkö raadin virkistysbudjettia kulujen kattamiseen.
Ahola vastasi, että budjettia on vielä paljon, joten sitä voisi käyttää tähän.
Raati kannatti ehdotusta.

5.2. Kontio ilmoitti, että Mobilepay:ltä on saapunut postissa QR-koodi lappuja.
5.3. Kontio ilmoitti, että pens.com tuli mainospostia.
5.4. Pasanen ilmoitti, että Kontiolla on paljon potentiaalia killan seuraavan vuoden

IE-perheessä vaelluksen perusteella.
5.5. Raati ilmoitti myös, että sunnuntai oli leffaa.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

6.1.1. Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Raadin nettisivujen palautelaatikko ei ollut lähettänyt sähköpostia
raatilaisille kesän jälkeen. Kävimme läpi nettisivuille tulleet palautteet.

6.2.1. Kesäkuu
Raati on saanut palautetta kiltahuoneen siisteydestä kesällä. Raatia
muistutettiin pitämään myös lomaa kesällä.
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6.2.2. Syyskuu
Raati on saanut palautetta siitä, että killasta voisi valita edustajan
teekkarikokoukseen. Edustajan ei tarvitsisi olla raatilainen. Raati on
ottanut huomioon tämän.

Raati on saanut palautteena ideaehdotuksen, johon inspiraatiota on
saatu Athenen touhutonnista. Tarkoituksena olisi, että kiltalaiset
voisivat järjestää jonkun tapahtuman tietyllä budjetilla. Tapahtuman
järjestämisen vastuu olisi kiltalaisilla, eikä raatilaisilla tai
toimihenkilöillä. Tällä voitaisiin lisätä koko killan osallistamista killan
toimintaan.

Raati on saanut palautetta tapahtumiin ilmoittautuneiden tiedoista,
jotka kuuluisi poistaa kun tapahtuma on ohi. Raatia on muistutettu
tästä ja ylimääräiset tiedot poistetaan.

Raati kiittää palautteesta ja pahoittelee, että palautteisiin vastataan
vasta nyt.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Pasanen kertoi, että viime viikko oli erittäin mukava. Oli myös IE virkistys,
joka oli rento tapahtuma.
Juvakka kertoi, että vaelluksella oli rentoa ja mukavaa. Voisi lähteä
useamminkin vaelluksille. Viestimäärää pääsi karkuun ja nyt on hieman
hommia.
Peltola kertoi, että oli mukava sunnuntai ja nyt on suhteellisen paljon
kouluhommia.
Kontio kertoi, että viime viikko oli kokemus tämän viikon alkutunnit mukaan
lukien. Nyt stressaa hiukan.
Martti kertoi, että ottaa töistä ja raatihommista lomaa seuraavaksi kahdeksi
viikoksi.
Koivisto kertoi, että takana oli hyvä viikonloppu ja paljon tekemistä.
Karvonen kertoi, että viikonloppu oli ihan nollaus. Kiirettä pitää kurssien ja
muiden asioiden kanssa.
Ylänne kertoi, että droppasi kaikki kurssit viime viikolla. Puolihermanni vähän
jännittää.
Ahola kertoi, että kouluhommat sekä muut tehtävät stressaavat hiukan.
Viikonloppuna purjehtimaan ja sitten ammattiainekerho ROPO:n ulkoexculle.
Tornivaara kertoi, että ei päässyt eilen museoon, mutta pääsi iltapäivästä
silittämään koiria kiltikselle. Ei stressaa kouluhommista.
Tornivaara välitti Luhtamäen terveiset. Ihan hyvää kuuluu. Tosi hyvä fiilis jäi
fuksisitseistä, nyt koitan parannella kunnolla ja syödä antibiootteja kotona.
Stressi neljä ja koulujuttuja lähinnä tässä pitäisi saada edistettyä.
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7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.2.1. Vaalikokousta edeltävä tiedotus

Martti kertoi, että tiedotukseen voisi tehdä “vaaleja edeltävä aikataulu”,
johon tulisi raatiesittelyiden päivät, dedikset ja kiltailta.
Tornivaara esitteli virat joita haetaan killan toimintaan seuraavaksi
vuodeksi.
Kiltaillasta tiedotetaan viikkotiedotuksessa, Telegramissa ja
Instagramissa.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. Killan vaellus

Juvakka kertoi, että oli todella hyvä tapahtuma. Kaikilla vaikutti olevan
kivaa. Järjestäjät keräsivät tapahtumasta palautetta anonyymillä
kyselyllä.

7.3.2. Fuksisitsit
Tornivaara välitti Luhtamäen terveiset. Kertoi, että tapahtuma meni
hyvin. Muutamia puuttuvia maksuja pitäisi myös periä.
Tornivaara totesi, että sitsit olivat todella hyvät. Kiitos Peab
tapahtuman tukemisesta.

7.3.3. Koiria ja Kiltiskahvia
Tornivaara kertoi, että IK:laisia oli vähän paikalla, mutta MK:lta
enemmän. Tapahtuma oli onnistunut ja mukava.

7.4. Ehdotukset ansiomerkkien saajiksi
Martti esitteli lomakkeita, joilla pyydetään ehdotuksia ansiomerkkien saajiksi.
Martti lähettää nämä Peltolalle tiedotukseen. Raadin kokouksessa 12.10.
päätetään ansiomerkkien saajat.

8. YHTEISET
8.1. Kiltailta

Tornivaara kertoi kiltaillasta, jossa esitellään raadin toimintaa ja raatipestejä.
Kiltaillassa toivotaan, että olisi toimihenkilöitä paikalla esittelemässä
tehtäviään. Tapahtuman järjestämisen kannalta totesi, että tarjoiluja tarvitaan.
Peltola ja Karvonen hankkivat tarjoilut kiltailtaan.

8.2. Koe Kampus
Tornivaara kertoi tapahtumasta, joka järjestetään lukiolaisille ja Aallosta
kiinnostuneille. Koulu oli pyytänyt, että tapahtumaan saataisiin killasta
edustajia ENGin pisteelle klo 9-15.
Ahola selvittää Koe Kampukseen killan esittelijät ENG pisteelle.

8.3. Vuosijuhlaedustukset
8.3.1. 37. Rotaatiovalu 14.10.

Päätös: Valitaan Liisa Ryhänen ja Markus Manninen edustamaan
kiltaa Rotaatiovaluun.

8.3.2. 151. Teekkariperinnejuhla 18.11.
Päätös: Pasanen ja Martti edustavat kiltaa
Teekkariperinnejuhlassa.

8.3.3. VITA 14 3.11.
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Päätös: Kieltäydymme kutsusta, sillä vuosijuhlaa ei ole
huomioitu killan edustusbudjetissa. Vähäinen yhteistyö kyseisen
Otaniemen ulkopuolisen järjestön kanssa vaikutti myös kutsusta
kieltäytymiseen.

8.3.4. MAIK 55 20.10.
Koko raati on kutsuttu MAIK vuosijuhlille.

9. RAHA-ASIAT
9.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteen (Liite 1) mukaiset laskut ja kulukorvaukset.

10. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Energiajuoman myynti kiltahuoneella

Kontio kertoi, että kiltahuonevastaavat kysyivät voiko energiajuomaa ostaa
kiltahuoneelle myyntiin.
Tornivaara mainitsi, että ilmoitetaan kiltahuonevastaaville että voidaan
kokeilla myyntiä. Keskustelussa tuli esille halvempia paikkoja ostaa juomaa,
ja kiltahuonevastaavia pyydetään etsimään edullisin vaihtoehto.

11. IE-Perhe
11.1. Puolihermanni

Pasanen kysyi, että onko juhlavuoden hermanneja jäljellä. Hermanneja ja
kiltalaispinssejä voitaisiin ottaa juhlaan myyntiin.

12. FUKSITOIMIKUNTA
12.1. Fuksineuvoston järjestäytyminen

Koivisto kertoi, että maanantaina yrittivät järjestäytyä fuksineuvoston kanssa.
Sinne tuli noin puolet kiinnostuneista, mutta saivat suunniteltua tulevia
tapahtumia. RILkamat sovittiin olevan 10.12.

12.2. Otatarhan ajot
Ahola kertoi, että oli käynyt infoamassa otatarhan ajokin rakentamisesta.
Tornivaara kertoi, että fuksien laittama viesti Telegramiin ajokista oli erittäin
hyvä.
Peltola hoitaa tiedotusta killalle Otatarhan ajoista ja kannustamisesta (kunhan
tulee).

12.3. Saunanrakennus
Koivisto kertoi, että tapahtuma on torstaina ja yhdellä järjestöllä ei ole yritystä,
josta tulisi edustaja paikalle. Heidän täytyy kuitenkin maksaa sovittu
osallistumismaksu.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Somevastaavien kokous

Peltola kertoi, että somevastaavien kanssa oli kokous, jossa suunniteltiin
syksyn sometusta ja kuinka siitä saataisiin järkevämpää. Kertoi myös, että
Raadin tulee ilmoittaa somevastaaville, jos aikovat somettaa tapahtumasta.
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14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Toimikunnan kuulumiset

Ahola kertoi, että perjantaina on abitapahtuma. Mainitsi myös, että
alumnisitseille tarvitsisi työvoimaa.
Pasanen vastasi, että kannattaa kysyä lähempänä tapahtumaa mahdollisia
apukäsiä. Fabu-IE voisi olla tähän hyvä.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ahola kertoi, että RIL nuorten gaalailta on tulossa.

19. M.E.T.A.
19.1. Peltola kertoi, että on miettinyt VTMK virkistystä.
19.2. Tornivaara kertoi, että ovat päivittämässä kiltahuoneen kalenteria.
19.3. Pasanen kertoi, että Tommi näyttää edelleen hyvältä lasit päässä.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Tornivaara kertoi, että seuraava kokous pidetään ensi viikolla

vakiokokousaikaan tiistaina klo 16:30.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:19.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri
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Laskut hyväksytty kokouksessa 26.9.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Samuli Hänninen Kahden fuksiryhmän ostot fukseille ompeluiltaan. 92,98

Tatu Aapro Otaniemen Alepasta on ostettu 14.97€ lla karkkeja ja sipsejä
fuksien (Laastipumput. ryhmä 5) ompeluiltaan 30.8. 14,97

Aino Juvakka Elokuun eng kvISOjen koulutuksen ruuat.
36,86

Katariina Kokkonen lamppuja kiltikselle ja kehys säännöille 74,96

Katariina Kokkonen valaisin ja paristot kiltikselle 55,89

Ilmari Oinonen Kahvia kiltikselle 70,70

Miika Luhtamäki Fuksisitsien kulut 127,18

Kalle Koskela Saunalautalle bensaa 40,64

Kati Koskela Ruokatarvikkeita fuksien ompeluiltaan Niittykummussa 30.8,
ryhmä betonimyllyt.

31,86

Autoilija Petri Helminen IK vaelluksen bussikuljetus 2100,00

AYY Tilavuokra 800,00

AYY Tilavuokra 300,00

Elias Peltsi Peltola Killan kesäpäivien kilometrikorvaus 22,90

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty



__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


